
Protokół nr 54 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 13.03.2024  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK ZEBRANIA RADY OSIEDLA PODJUCHY 

 

Szczecin,  13.03.2024 

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 21.02.2024. 

4. Uchwała nr 196/24 – wnioski do budżetu Miasta 2024. 

5. Uchwała nr 197/24 – dzierżawa ul. Metalowa- Torowa-Szklana 

6. Spotkanie w Wydziale Planowania Przestrzennego Miasta 

7. Sprzątanie okolic Regalicy  23/03/2024  

8. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

9. Analiza bieżących ALERTÓW. 

10. Wolne wnioski i postulaty. 

-propozycja zrobienia zebrania za 2 tygodnie( 26/03/2024) za względu na sprzątanie 

Podjuch 

 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Wiceprzewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – 

obecnych 8 radnych.  

Ad. 2. 

 Wniosek o dodanie po punkcie 3 punktu o wnioskach mieszkańców w sprawie DK 

Krzemień 9 przeniesienie puk tu 9 na 4 

 ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 



2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 21.02.2024. 

4. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców 

5. Uchwała nr 196/24 – wnioski do budżetu Miasta 2024. 

6. Uchwała nr 197/24 – dzierżawa ul. Metalowa- Torowa-Szklana 

7. Spotkanie w Wydziale Planowania Przestrzennego Miasta 

8. Sprzątanie okolic Regalicy  23/03/2024  

9. Analiza bieżących ALERTÓW. 

10. Wolne wnioski i postulaty. 

-propozycja zrobienia zebrania za 2 tygodnie( 26/03/2024) za względu na sprzątanie 

Podjuch 

 

 

Ad. 3. 

ZA: 7 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

 

Ad. 4. 

 Wniosek mieszkańców o zaburzanie porządku w okolicach DK. 

Dyrektor – największe zamieszanie na koncertach punkowych – społeczność z zasady nie 

uznaje zasad. Ciężko było przewidzieć ich zachowanie. Była zabukowany koncert punkowy w 

marcu, zapadła decyzja, że koncerty punkowe nie będą organizowane na terenie DK 

Krzemień. 

Dyrektor zgadza się z pomysłem, aby przy imprezach, gdzie jest więskza ilość widzów, była 

informowana policja – na piśmie. 

Jeśli chodzi o parkingi – sugerować komunikację miejską i parking przy dworcu kolejowym – 

przy promocji wydarzeń. 

Przybyła Radna: Jolanta Sylwanowicz 

Mieszkańcy zgłosili także propozycję, aby zatrudniać firmę ochroniarską pilnującą porządku 

na zewnątrz. 

Zawsze 4-6 osób jest zatrudnianych z firmy ochroniarskiej. 

Przyjęcie zasady, że zawsze informacja na zewnątrz do policji i straży miejskiej. 

 



Sprzątanie Podjuch – 20.04 – Dom Kulutry panuje 21.04 zorganziwaoć Dzień Ziemi na terenie 

Domu Kultury. W ramach tego wydarzenia, także będzie organizowane sprzątanie Podjuch. 

promocja@krzemień.art 

Brak Dnia Dziecka organizowanego – będzie organziowany tydzień dziecka. Będą różnego 

rodzaju wydarzenia płątne i bezpłatne: 1-8 czerwca 

Zwieńczeniem Dnia Dziecka będzie także impreza w Amfiteatrze. 

Ad. 5 

Uchwała 196/24 

Umowa z projektantką została rozwiązana. 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 6 

Uchwała dzierżawa 197/24 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 7 

Spotkanie w biurze przestrzennym miasta – z wszystkimi postulatami się zgodziły. Teren za 

rynkiem idzie bardziej pod zabudowę jednorodzinna. 

Postulat 100 m2 powierzchni handlowej – chciałą zwiększyć tę powierzchnię na handlową. 

Poruszono także kwestię firmy Thomas Beton. 

Ad. 8 

Sprzątanie okolic Regalicy – niezależne działania od nas 

Ad. 9. 

Ławeczka na ulicy Przewienej będzie postawiona do końca roku 2024 – odpowiedź z ZDiTM 

Ad. 10. 

 Wnioski 

Jolanta – Palmy Wielkanocne będą robione na rzecz pogorzelców.  

Następnie będzie kiermasz w przedszkolu Figielek. 

Następnie będzie kiermasz w przedszkolu  

mailto:promocja@krzemień.art


Zapytać o możliwości w szkole podstawowej katolickiej. 

Na dyżurze pojawiła się pani, która chce wydzierżawić budynek na rzecz kawiarenki. 

Postanowiono, nie przenosić zebrania na wcześniejszy termin i pozostawić termin 3.04. 

 

 

 

  

 


